
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 60 

 
Днес, 26.04.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 /осем/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Г-н Калановски предложи допълнителните точки да бъдат гледани на следващо 

заседание, тъй като са качени на сайта и насочени в информационната система по-малко от 

календарни три дни. 

Г-жа Тагарева, като вносител на докладите предложи те да бъдат отложени за следващо 

заседание. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният нов дневен ред – с отлагането на 

допълнителните точки за следващо заседание, както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



 

 

 2 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  нов дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред: Доклад вх.№СОА22-ВК66-5245/21/20.04.2023 г. относно 

одобряване на избрания кандидат във връзка с проведен публично оповестен конкурс 

№ 11-СО-2022 г. за учредяване на безвъзмездно и срочно право на строеж върху 

недвижим имот – публична общинска собственост, находящ се в гр. София, Район 

„Слатина“. 

На заседанието присъстваха представители на „Буба Баскет“, които запознаха 

членовете на комисията с дейността и успехите на клуба, а също така и с 

инвестициите, които ще бъдат вложени в изграждането на тази зала по баскетбол. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение : 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Точката беше водена от зам.-председателя на комисията Анатоли Илиев. 

 

По т.II от Дневния ред:  

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№СОА23-ВК66-4016/19.04.23 г. относно 

утвърждаване на Годишен план на подпрограма „Спортна столица“ за 2023 г. в 

изпълнение на Решение № 903 по Протокол № 66 от 24.11.2022 г. на Столичен 

общински съвет. 

Д.Темелкова – Директор на Д-я „Спорт и младежки дейности“ поясни, че това е 

програма с минимални средства – 80 000 лв. и тя изцяло има социална насоченост. 
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Я.Тодоранова зададе въпрос, как е направен конкретния избор на включените в тази 

програма, какви са критериите? 

Д.Темелкова поясни , събитията трябва да бъдат с международен или национален 

значим принос за столицата. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

 

По т.III от Дневния ред:  

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№СОА23-ВК66-4017/19.04.23 г. относно 

приемане на Решение за отмяна на Решение № 597 на Столичния общински съвет от 

26.11.2020 година и приемане на Програма „СОФИЯ – ГРАД НА МЛАДИТЕ И 

АКТИВНИТЕ“, и обявяване на сесия за набиране на проектни предложения за 2023 г.   

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова - 
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6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.IV от Дневния ред: Доклад вх.№СОА23-ВК66-4053/20.04.23 г. относно 

отпускане на финансови средства за закупуване и монтаж на лифт за басейни за хора с 

парализа и проблеми при придвижването 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.V от Дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-5875/20.04.2023 г. относно 

прекратяване на договор за наем, сключен на 25.02.2020г. по преписка № СОА20-

ДГ'66-5/25.02.2020г. и предоставяне на безвъзмездно право на ползване, без 

провеждане на търг за срок от 10 години, върху недвижим имот- общинска 
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собственост - Стадион, е идентификатор 11394.1791.1981. м. „с. Владая" по 

действащия регулационен план на гр. София, заедно с изградените в имота едноетажна 

сграда е идентификатор 11394.1791.2015.1 - Спортна сграда, база на СДРУЖЕНИЕ 

„ФУТБОЛЕН КЛУБ „ГРАНИТ ВЛАДАЯ“. 

Т.Георгиева сподели, че наема за спортния клуб е непосилен и за това са натрупани 

големи задължения. На работна среща уточнихме да бъдат разсрочени за период от 

две години, за да може клуба да не изнемогва и същевременно да си изплати 

задълженията. 

Т.Петков – кмет на р-н Витоша сподели, че стадионът във Владая е в много добро 

състояние благодарение на спортния клуб и кметство Владая. Там се играят мачове, 

тъй като ФУТБОЛЕН КЛУБ „ГРАНИТ ВЛАДАЯ“ е във трета професионална 

футболна професионална. Това се поддържа с дарители и спонсори. Стадионът се 

ползва и от училището и от районната администрация ежедневно. 

Илиан Петров – Председател на ФК “Гранит Владая“ апелира към комисията 

погасителния план да бъде разсрочен на две години, за да има клуба по-голямо 

спокойствие и задълженията да бъдат изчистени. 

В.Калановски заяви, че подкрепя разсрочването за две години и предложи в проекта 

за решение да се запише: „за срока на действие на договора да осигурява 20 /двадесет/ 

часа седмично безплатни занимания“ и  „на 5-тата година се представи отчет на 

инвестицията“ 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и предлага следното 

изменение: 

 

В.т.1 от проекта за решение „….текста 12/дванадесет / равни месечни вноски …..“ да 

се чете „……….24 /двадесет и четири/ равни месечни вноски …..“ 

В т.4 от проекта на решение след текстът „за срок от 10 / десет/ години“ 

да се добави текста :…….,като на 5-тата година се представи отчет на инвестицията.“ 

В т.5 от проекта за решение във втората клауза „......за срока на действие на договора 

да осигурява 20 /двадесет/ часа седмично безплатни занимания……“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов - 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       за 

  Общо гласували:        9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 
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                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.45 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 27.04.23 г. 

 

 

 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  


